
Beste Bornemnaar

Na twee jaar zonder nieuwjaarsrecep-
tie omwille van de pandemie konden 
we die traditie opnieuw hervatten. 
Vlaams minister van Financiën en 
Begroting, Wonen en Onroerend Erfgoed           
Matthias Diependaele vertelde over 
de vele uitdagingen waarmee we de 
komende jaren geconfronteerd worden. 
Hij pleitte tegelijkertijd voor het nodige 
optimisme want we hadden het nog 
nooit zo goed in onze regio, ondanks 
de huidige uitdagingen op het vlak van 
energie en samenleving. 

Bij het begin van de legislatuur 
maakten we werk van een eerlijk 
en transparant subsidiebeleid. 
Daarbij werd de koek eerlijker verdeeld 
onder de verschillende sportclubs. Nu 
komen we ook onze belofte na om de 
deelgemeenten niet te vergeten en 
we investeren in kunstgrasvelden in 
Wintam en Mariekerke. We zijn erg 
blij dat er zo een oplossing komt voor 
de jeugdploegen van KFC Volharding 
Wintam-Eikevliet.

Het is voor ons van groot belang om 
het landelijke en groene karakter, de 
eigenheid en belevingswaarde van 
onze gemeente te behouden. Voor 
de opmaak van een nieuw ruimtelijk 
beleidsplan vroegen we u vorig jaar 
om uw mening te geven over het 
toekomstbeeld van onze gemeente op 
lange termijn. Onze eerste schepen 
geeft in dit blad meer duiding. 

Masterplan 
Bornem Centrum  
Er beweegt van alles op het gebied van 
ruimtelijke ordening in Bornem. Met 
de opmaak van een nieuw ruimtelijk 
beleidsplan ‘Blik op Bornem 2040’ 
ontwikkelen we als gemeente Bornem 
een visie voor de komende decennia.

Beloftes nakomen
Tegelijkertijd maken we als N-VA Bornem 
ook werk van onze verkiezingsbelofte 
voor Bornem centrum. “‘We slaan de han-
den in elkaar met de handelaars, bewoners 
en bezoekers om de winkelbeleving en de 
aantrekkelijkheid, maar ook de algeme-
ne leefbaarheid in Bornem centrum te 
vergroten. Door acties en plannen op 
verschillende domeinen zoals mobiliteit, 
lokale economie en ruimtelijke ordening, 
te combineren, houden we ons handels-
centrum als een aangename leef- en 
winkelomgeving in stand”, vertelt schepen 
van Ruimtelijke Ordening Kristof Joos.

Toekomstscenario’s
Dat traject is de afgelopen weken 

opgestart. We bevroegen verschillende 
doelgroepen over hun visie over onze 
dorpskern. Met al die bevindingen is 
Atelier Romain aan de slag gegaan om 
enkele toekomstscenario’s uit te werken. 
Die werden einde maart via een uitgebreid 
ontwerpdriedaagse aan u voorgesteld. Aan 
de hand van de feedback van de experten 
en burgers zullen we samen Bornem Cen-
trum klaarmaken voor de toekomst!

Kristof Joos,
schepen van 

Ruimtelijke Ordening

Diependaele op bezoek in Bornem
Onze leden bezochten 
op zondag 22 janu-
ari onze vernieuwde 
Abdij van Bornem. 
Iedereen was vol lof 
over de gidsen en deze 
nieuwe troef voor 
Bornem. 

Ivo Van Aken,
voorzitter N-VA Bornem Vlaams minister van Financiën en Begroting, Wonen en Onroerend 

Erfgoed Matthias Diependaele op de foto met onze bestuursleden. 

Bornem
www.n-va.be/bornembornem@n-va.be N-VA Bornem

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

APRIL 2023, NR. 1  I  V.U.: KRISTOF JOOS, SINT-JANSBEEKVELD 10, 2880 BORNEM



Kunstgrasvelden voor 
de voetbalclubs in onze 
deelgemeenten
Kunstgrasvelden voor voetbal, hockey, golf en andere veld-
sporten worden steeds populairder. Kunstgras hee�  veel 
voordelen. Het is duurzamer, vereist minder onderhoud en 
kan in tegenstelling tot gras ook bij slecht weer bespeeld 
worden. Daarom investeren wij 780.000 euro in de aanleg van 
kunstgrasvelden voor KFC Wintam-Eikevliet en voor FCS 
Mariekerke-Branst. 

Eerst het studiewerk
Samen met de clubs en de gemeentelijke Sportdienst stelden we 
een dossier samen en bekeken we de mogelijkheden en opties. 
Achter de schermen wordt momenteel hard gewerkt aan de 
realisatie van het eerste veld voor KFC Wintam-Eikevliet. De 
grondwerken starten begin mei en we hopen dat veld ten laatste 
tegen einde juni te realiseren. Bij FCS Mariekerke-Branst werd 
de startdatum nog niet definitief vastgelegd. We hopen om de 
werken alsnog zo snel mogelijk te realiseren. 

Enorme jeugdwerking
KFC Volharding Wintam-Eikevliet is het voorbije decennium 
uitgegroeid tot de een van de grootste clubs van Klein-Brabant 

met meer dan 180 jeugdspelers en 2 seniorploegen. Met slechts 
twee velden is dat niet langer houdbaar. Mogelijkheden om de 
locatie verder uit te breiden zijn er niet want de terreinen 
grenzen aan waardevol Natura 2000-gebied. 

De toekomst is verzekerd
N-VA Bornem zorgt ervoor dat de lokale jeugd hun hobby kan 
blijven uitoefenen in de best mogelijke omstandigheden en 
binnen fietsafstand. Zo blijft het omliggende natuurgebied ook 
gevrijwaard. Een win-win situatie dus. We hebben zoals we dat 
beloofden aandacht voor de deelgemeenten. 

Huidig en gewezen schepen van Sport Eddie Bormans 
en Saadet Gülhan en bestuurslid Ivan De Hertog droegen 
samen bij tot de realisatie van de kunstgrasvelden.

Vanwaar jouw keuze voor de N-VA?
Als geboren en getogen Bornemenaar zag ik ons dorp door de jaren heen veranderen. Ik 
groeide op in een socialistisch nest en koos enkele jaren geleden voor de N-VA, hun visie 
en hun aanpak van de huidige uitdagingen zoals de betaalbaarheid van de pensioenen en 
de schulden van de overheid. N-VA Bornem zette de beloftes om in de praktijk. We inves-
teerden en we maakten er werk van om de schuldgraad van onze gemeente te verlagen. 
Om daarvan deel uit te maken stelde ik me begin 2022 kandidaat als bestuurslid. Van-
daag draag ik mijn steentje bij als penningmeester van N-VA Bornem. 

Wat is jouw grootste passie? 
Ik ben een fervent loper. Na een lange dag op kantoor is er niets leuker dan een toertje 
te lopen door onze prachtige bossen. De N-VA betekende op dat gebied al heel wat goeds 
voor ons dorp. Zo werd er vorig jaar een nieuw stuk bos aangelegd. 

Wat is voor jou het mooiste plekje van Bornem?
Qua natuur zijn wij als Bornemenaars erg verwend. Naast de prachtige bossen is het 
Windgat mijn favoriete plekje in Bornem. Dat is gelegen in de dreef van de graaf. Het 
mooiste moment om dat te bezoeken is in de ochtend wanneer de zon opgaat. Dan ben je 
helemaal alleen met de vogels die fluiten. De enige tegenligger die je dan ziet is een hert 
of een eekhoorn. Ik woon heel graag in Bornem en hopelijk kan ik nog veel betekenen 
voor ons dorp als bestuurslid van de N-VA.

Interview met onze penningmeester Jan Coeck
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Nieuwe verplichtingen 
voor sociale huurders
De taalkennisvereiste voor sociale huurders verstrengt. Ook 
is er een nieuwe verplichting om zich in te schrijven als 
werkzoekende. 

Rechten en plichten
Vlaams minister van Financiën en Begroting, Wonen en On-
roerend Erfgoed Matthias Diependaele legt nieuwe verstren-
gingen en verplichtingen op. Een goede job en betere kennis 
van het Nederlands zijn een springplank naar verdere eman-
cipatie van de sociale huurders. “Sociaal huren is een verhaal 
van rechten maar ook van plichten”, aldus onze bestuurders 
van Woonveer Silke Hielegems en Ivo Van Aken.

Controle en opvolging
Na twee jaar volgt er een controle door de woonmaatschappij. 
Als de betrokken huurders niet ingeschreven zijn volgt er een 
herinnering en een administratieve boete. Bij herhaaldelijk 
weigeren kan dat oplopen tot een boete van 5.000 euro. Drie 
van onze huurders kregen al een aangetekend schrijven met 
een ingebrekestelling. Zij moeten een boete betalen en krijgen 
een tweede kans om te voldoen aan de taalkennisverplichting.

Verzamel uw papier en karton in een gele container
OPHALEN AAN HUIS

Vanaf 22 juni haalt IVAREM in samenwerking met de gemeente Bornem papier en karton 
aan huis op in gele containers. Gedaan met het verzamelen van papier in kartonnen dozen 
of het samenbinden in pakketjes. Voortaan verzamelt u dat netjes en droog in een gesloten 
gele container op wielen. 

HANDIG EN PROPER. 
U krijgt een container van 240 liter met chip en barcode thuis geleverd tijdens de eerste 
twee weken van juni. Deze container krijgt u gratis van de gemeente Bornem. Ook de le-
diging van de gele container om de vier weken is volledig kosteloos en u betaalt 
ook niet voor het gewicht van het papier en karton. Indien u aan bepaalde voor-
waarden voldoet, dan kan u het formaat van uw  container wijzigen (naar een 
kleine 40 liter of grote 770 liter). Daar moet u helemaal niets voor doen! 

Eddie Bormans, schepen van Milieu

Valentijnsactie
Naar goede gewoonte deelden 
onze N-VA-schepenen en enkele 
bestuursleden lekkere chocolade 
uit ter gelegenheid van Valentijn.

Een goede kennis van het Nederlands zorgt 
voor een vlottere integratie in de maatschappij, 
meer kansen op werk en bovendien een betere 
betrokkenheid in de wijk waar de sociale 
huurder woont”, besluiten Silke Hielegems 
en Ivo Van Aken. 

www.n-va.be/bornem 
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


